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Referat Årsmøte 2022 – 14.april 2022 kl 10:00 

Hytteeierforeningen 
Møtet ble avholdt i Makalausbua og på Teams 

 
18 fysisk oppmøtte og 23 digitalt oppmøtte.  

 

1. Innledning, valg av møteleder, referent og underskriver av protokoll 

Først ble dagens styre presentert, så ble følgende ble valgt: Lars Hoff Arnesen, Rigmor Christensen og 

Kristin Fahre 

 

2. Styrets beretning 

Styreleder kommenterte at Huset Vegen har gjort en god jobb med oppgradering av Søndre 

Fjellstølenveg. Ellers ingen kommentar. 

 

3. Årsregnskap og balanse for 2021 

Årsresultat med kr -25 295 ble forklart med tilskudd på kr 50 000 til ny løypemaskin. Balansen er 

imidlertid bra. Ingen ytterligere kommentarer.  

 

4. Fastsettelse av årskontingent 

Opprettholder kontingent på kr 300 pr år. Ingen kommentar. 

 

5. Innkomne forslag til behandling i årsmøtet 

Styret fremmet følgende: 

• Nye vedtekter til erstatning for vedtekter fra 1963: Vedtatt.  

• Tilskudd til Bagn Røde Kors: Vedtatt. 

• Støtte til løypekjøring sesongen 2021/2022 på kr 25 000: Vedtatt. 

 

Kort diskusjon rundt problematikken stadig mer skog. Hytteeiere oppfordres til å holde skog og kratt 

mest mulig nede på egen tomt. Grunneiere må forespørres ved ønske om øvrig hogst. 

 

6. Orientering om Sør Aurdal Hytteforum 

Kort om det som har vært diskutert i hytteforumet: 

• Fylkesveinettet i Sør Aurdal 

• Lading av El-biler 

• Arealplaner 

• Løypetilskudd, hvor Sør Aurdal kun bevilger kr 17 000 samlet for Søndre og Nordre, noe som 

er det laveste av Valdres-kommunene 

Det ble også kommentert rundt høye strømpriser hvor Jon Liverud har henvendt seg til Sør Aurdal 

Energi (SAE), men ikke fått gjennomslag for å få vurdert samme pris for hytteeiere som for fastboende. 

Hytteforumet følger saken.  

 

7. Orientering fra Fjellstølen løypeservice SA 

Jon Liverud leder arbeidet, men hadde forfall, saken ble presentert av Bjørn Jarle Wiger. Det er fortsatt 

for få som betaler, etter flere purringer nå ca 60% av hytteeierne. Det faktureres kr 1 200 per sesong. 

Noe kommer inn via Vipps. Det ble minnet på at kostnadene per runde med løypemaskinen er kr 

14 000. Mulige tiltak ble nevnt, f eks sponsing. Styret ser videre på dette.  

 

8. Valg av styre og valgkomite 

Listen gikk ut med innkallingen. Det ble oppfordret til at flere yngre personer melder seg. 

Styremedlemmene Morten Wiese og Rigmor Christensen var på valg, og ble gjenvalgt.  

Styret består dermed av følgende: 

• Lars Hoff-Arnesen (2019-23) 

• Bjørn Jarle Wiger (2019-23) 

• Jon Liverud (2019-23) 

• Morten Wiese (2022-24) 
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• Rigmor Christensen (2022-24)  

• Tor Ukkelberg (vara) (2019-23) 

 

Valgkomite: Sverre Næss ble gjenvalgt. I tillegg stilte Torkel Bergstøl og ble valgt. 

 

9. Eventuelt 

Her ble følgende kort diskutert: 

• Dugnad 

• Ny løypetrase: Uværsløypa 

• Lett grusing av sykkelvei mellom S og N 

 

 

 

 

 

 

 

 
------------------------------------ -------------------------------------- 

Lars Hoff-Arnesen Kristin Fahre 

Styreleder  
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Referat Årsmøte 2022 – 14.april 2022 kl 10:00 

Veilaget 
Møtet ble avholdt i Makalausbua og på Teams i forlengelse av årsmøtet for Hytteierforeningen. 

 

1. Innledning, valg av møteleder, referent og underskriver av protokoll 

Følgende ble valgt: Morten Wiese, Rigmor Christensen og Kristin Fahre 

 

2. Styrets beretning 

Styreleder orienterte, Veilaget omfatter 15 veier i fire soner; 0-3. Alle soner har en basis sum på kr 800,-

. Deretter tillegges en sum for den sonen hytta ligger i, og hytta's sonetilhørighet bestemmes utifra 

distanse fra Søre Fjellstølenveg.  

Det utsendes to fakturaer, sommervedlikehold (gjelder kun Dugurdsbergveien) og vintervedlikehold alle 

veier. Det ble stilt spørsmål om Sone 0, og forklart at dette blant annet dekker tilgang til Brøyteappen 

samt bestilling av brøyting fra Reinli Maskinservice (Jostein Kvaal). Det er kun hytter med adresse Søre 

Fjellstølenveg som ligger i sone 0 og disse er ikke pliktige til å betale basispremien på kr 800,-. Grunnen 

til det er at brøyting av Søre Fjellstølenveg dekkes av bomavgift og er ikke i regi av veilaget. De som 

ikke ønsker å betale basispremien på kr 800,- vil da miste tilgang til Brøyteapp og bestilling av brøyting 

for privat avkjøring eller P-plass fra Reinli maskinservice.  

Brøyteapp'en har en har en kostnad på kr 45 000 per år.    

 

3. Årsregnskap, balanse og budsjett 

Hvis vegene er så dårlig at de ikke kan vinterbrøytes, kan Veilaget pålegge sommervedlikehold. De 

forskjellige veiene har organisert dette forskjellig.  

Punktet ble for øvrig godkjent. 

 

4. Fastsettelse av brøyteavgift 

Brøyteavgift opprettholdes også for sesongen 2022-23.  

Sone 0: 800; Sone 1: 2200; Sone 2: 2600; Sone 3: 3000. Godkjent.  

 

5. Innkomne forslag til behandling i årsmøtet 

• Styret (også hytteeierforeningens styre) ble takket god innsats.  

 

6. Valg av styre og valgkomite 

Listen gikk ut med innkallingen. Da det ikke ble avholdt årsmøte i Veilaget i 2020 har styrets 

medlemmer tilbudt seg å stå i sine verv en periode til. Det betyr at ingen er på valg, men stiller 

selvfølgelig sine plasser til disposisjon. Styret ble gjenvalgt.  

Ellers er det et godt prinsipp at styreleder for Veilaget også sitter i styret for Hytteeierforeningen.  

Styret består dermed av følgende: 

• Morten Wiese  

• Bjørn Jarle Wiger (2019-23) 

• Rigmor Christensen (2022-24)  

• Torkel Bergstøl 

• Petter Gislerud 

 

Valgkomite: Som for Hytteeierforeningen; Sverre Næss ble gjenvalgt.  

 
------------------------------------ -------------------------------------- 

Morten Wiese Kristin Fahre 

Styreleder  
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